
 

 

Vážení členové KRK, 
  
Děkujeme za zaslaný zápis KRK č.3/2024, níže naleznete odpovědi na Vaše dotazy/komentáře. 
  
 
1. Účetnictví 
Děkujeme na zpětnou vazbu.  
K Vašim dotazům k auditu doplňujeme: VV při svém zvolení do funkce na členské schůzi avizoval,  
že bude pro kontrolu své činnosti realizovat audit v každém roce. Věříme, že pro zachování 
transparentnosti je nezávislý audit potřeba.  
Výběrové řízení ještě nebylo vypsáno, rádi bychom toto realizovali v průběhu července. 
Vzhledem k tomu, že se jedná o audit KAČR, hradit ho bude klub. 
 
2. Webové stránky KAČR 
Komentář KRK k webovým stránkách bereme na vědomí. Webové stránky bychom rádi revidovali jako 
celek.  
 
3. Spolkový rejstřík 
Vzhledem k zaslanému zápisu KRK č. 4, je reakce off topic. 
 
4. Sponzoring 
Faktury za plnění sponzoringu budou KRK zaslány. 
Pro rok 2023 smlouva uzavřena nebyla vzhledem k organizačním změnám na straně sponzora a také 
nové strategii sponzoringu. Pro rok 2024 aktivně jednáme o rozšíření podpory a uzavření dlouhodobé 
smlouvy. 
 
5. Kontrola kacr.info 
VV by rád touto cestou požádal předsedu Mariána Brodu o podporu. Export chybných zápisů prosíme 
odeslat panu Antonínu Palatovi, který může chyby centrálně odstranit.  
 
6. Soutěžní řád agility 
Děkujeme za zpětnou vazbu.   
 
7. Upozornění na asynchronní data v zápise 
Děkujeme za upozornění, vše by mělo být opraveno. 
 
8. Výběrové řízení JOAWC 2024 
Realizace soustředění JOAWC a zajištění trenéra bylo plně v kompetenci manažera reprezentace 
juniorů, tudíž toto bylo součástí nabídky jednotlivých manažerů. 
 
9. Problematika neoficiálního závodu 
Děkujeme za zaslání podkladů. VV zaslaný dokument přečetl a také si vyžádal vyjádření paní Jitky 
Marouškové. V textu propozic k tréninku (jak je zřejmé i z nadpisu dokumentu) došlo k pochybení 
v použití slova „závod“. Shledaly jsme, že se jedná o speciální trénink k nácviku závodní atmosféry. KRK 
je jistě obeznámen, že trenéři organizují různé typové intenzivky/tréninky zaměřené na určitou 
problematiku.  
 
 
 
10. Výběrové řízení pro zpracování směrnice Účetnictví/Hospodaření 



 

 

VV obdržel ve stanoveném termínu 2 reakce. První byla nabídka zpracování firmou BDO s.r.o., druhá 
reakce byla od členky KAČR s doporučením na bezplatné zpracování. Tu se VV po interní diskusi rozhodl 
využít a směrnice byla zpracována členkou výboru Lucií Šebkovou. Aktuálně je v připomínkovém 
režimu mezi členy výboru a účetní klubu. 
 
11. Založení nové domény 
Založení nové domény je v procesu. Aktuálně uprostřed sezóny se velice snažíme všechny úkoly 
postupně zpracovávat. 
 
12. Hospodaření klubu 
Vyúčtování některých akcí stále není uzavřeno, rok/sezóna stále probíhá. Jakmile budeme mít více akcí 
uzavřeno, určitě bude minimálně část zveřejněna. 
 
13. Inventarizace 
Inventarizace bude KRK zaslána. 
 
Žádost VV na KRK: 
1) Vyúčtování vratné kauce za karavan Stanislav Mašek 
Děkujeme za komentář, tyto informace jsou VV známé (byly zjištěny po kontrole účetních dokladů 
Klubu). Dotaz více specifikujeme. 
Dle dokladů v účetnictví je zřejmé že došlo k výběru hotovosti, vzhledem k časové souvislosti byla 
pravděpodobně využita pro složení vratné kauce pro zapůjčený karavan k výjezdu. Karavan byl po 
výjezdu vrácen půjčovně BlueRent. Vratná kauce by pak byla vrácena osobně p. Stanislavu Maškovi. 
V účetní dokumentaci je možné dohledat dotaz účetní panu Maškovi na vyúčtování/vrácení vratné 
kauce, ten na dotaz odpovídá, že peníze poukáže na účet Klubu, což nebylo provedeno. VV znovu žádá 
KRK o prověření situace případně o zajištění doložení dokladů k vyúčtování této ať již jako vratná kauce 
využita byla, či nikoliv. 


